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Protokół nr XLIV/1/09 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 3 listopada 2009r. 

w sali narad Urzędu Gminy 

 

O godz. 16-tej Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański ogłosił otwarcie XLIV sesji 

Rady Gminy. W sesji udział wzięło 12-tu radnych zgodnie z załączoną listą obecności. Obrady 

protokołowała Janina Rydzik. Przewodniczący obrad na wstępie przywitał przybyłych na 

sesję: Pana Wicestarostę Leżajskiego inż. Józefa Majkuta, Wójta Gminy Jacka Chmurę, 

Radnych Rady Gminy, Sołtysów, oraz zaproszonych Gości.  

Stwierdził, że Rada Gminy na obecnej sesji obraduje w 12-osobowym składzie, może 

więc podejmować prawomocne uchwały. 

Poinformował radnych, że w tym momencie mogą zgłaszać ewentualne uwagi do protokołu z 

poprzedniej sesji. Nie zgłoszono uwag. Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 

protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy odbytej w dniu 28 sierpnia 2009r.  Za jego 

przyjęciem głosowali wszyscy radni.  

Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy na wniosek Wójta Gminy zaproponował wprowadzenie 

dodatkowych podpunktów 3, 4 i 5-go w 5-tym punkcie porządku obrad tj: 

„5.  Przyjęcie uchwał:  

3) uchylającej uchwałę nr XLII/256/09 z dnia 24 września 2009r. w sprawie wyrażenia zgody 

na rozwiązanie użytkowania wieczystego ze Spółdzielnią Usług Drogowo-Rolniczych 

ustanowionego na działkach położonych w Grodzisku Dolnym, 

4) w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy w roku 2010, 

5) w sprawie upoważnienia kierownika GOPS do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 

administracji publicznej”. 

Wszyscy radni obecni na sesji (12-tu) glosowali za przyjęciem dodatkowych podpunktów do 

porządku obrad XLIV sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne. 

Po wprowadzeniu zmiany w punkcie 5 porządek sesji przedstawiał się następująco: 
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1. Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie protokołu z 

poprzedniej sesji RG oraz przedstawienie informacji Wójta Gminy o jego pracy w okresie 

międzysesyjnym. 

2. Przeprowadzenie debaty w ramach kampanii „Sprawdź czy Twoje picie jest  bezpieczne”. 

3. Ocena działalności publicznych i niepublicznych zakładów ochrony zdrowia. 

4. Analiza budżetu gminy za 3 kwartały br. 

5. Podjęcie uchwał: 

1)  w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2009. 

2)  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej  w 

Opaleniskach, 

3) uchylającej uchwałę nr XLII/256/09 z dnia 24 września 2009r. w sprawie wyrażenia zgody 

na rozwiązanie użytkowania wieczystego ze Spółdzielnią Usług Drogowo-Rolniczych 

ustanowionego na działkach położonych w Grodzisku Dolnym, 

4) w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy w roku 2010, 

5) w sprawie upoważnienia kierownika GOPS do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 

administracji publicznej. 

6. Informacja Wójta Gminy na temat realizacji zadań oświatowych 2008/2009. 

7. Interpelacje  i zapytania. 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Gminy. 

Realizacja porządku obrad: 

Ad. 1 Po otwarciu  sesji przez Przewodniczącego Rady Gminy,  stwierdzeniu prawomocności 

obrad oraz przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji RG  -  Wójt Gminy Jacek Chmura 

przedstawił informację o swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 

Ad. 2 Przeprowadzenie debaty w ramach kampanii „Sprawdź czy Twoje picie jest  

bezpieczne”. 

Ambasador kampanii, a równocześnie Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Profilaktyki Uzależnień 

Stanisław Baj w kilku słowach naświetlił  ideę ogólnopolskiej kampanii „Sprawdź czy Twoje 

picie jest  bezpieczne”. Debatę poprowadził Grzegorz Stępniowski. 
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Ad. 3 Ocena działalności publicznych i niepublicznych zakładów ochrony zdrowia. 

Przedstawiciele miejscowych niepublicznych zakładów opieki społecznej przedstawili 

informacje o pracy NZOZ „Centrum Zdrowia” i „Zdrowie”. 

Dr Stanisław Piela   przedstawił zakres działalności NZOZ „Zdrowie” (2-ch lekarzy, 3 

pielęgniarki, dwie placówki: w Grodzisku Dolnym i Chodaczowie). Podał dane statystyczne 

dotyczące ilości udzielonych porad, ilości wydanych skierowań na badania, dalsze leczenie 

specjalistyczne czy zabiegi rehabilitacyjne, ilości wykonanych szczepień itp. 

Zwrócił się do władz gminy o pomoc w urządzeniu terenu wokół Ośrodka Zdrowia tj, 

zagospodarowaniu parku i utwardzeniu drogi dojazdowej. 

Pan Jerzy Jama przedstawił sprawozdanie z działalności NZOZ „Centrum Zdrowia” ( w 

załączeniu do protokołu) . Zaapelował do mieszkańców gminy w zapobieganie grypie m.in. 

poprzez szczepienia. 

Wójt Gminy powiedział o epidemii grypy na Ukrainie. Nasza Gmina partnerska  na Ukrainie 

Mała Turia też jest zagrożona epidemią, więc jeśli będzie taka potrzeba , to postaramy się 

zorganizować jakąś pomoc. Niestety leku na tzw. świńską grypę nie można wywieźć z kraju. 

Radny Stanisław Ryfa  zapytał o przyczynę małego zainteresowania szczepieniami wśród 

mieszkańców gminy. 

Dr Piela powiedział, że ludzie niestety wierzą plotkom o szkodliwości szczepień, co jest w 

większości nieprawdą. Szczepionka nie tylko daje odporność na grypę, ale też uodparnia na 

inne infekcje. Zalecił powszechne szczepienia. 

Ad. 4.  Analiza budżetu gminy za 3 kwartały br. 

Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec przedstawiła informację o realizacji budżetu gminy za 3 

kwartały bieżącego roku. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji.  

Ad. 5  Podjęcie uchwał: 

1)  w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2009. 

2)  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej  w 

Opaleniskach, 
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3) uchylającej uchwałę nr XLII/256/09 z dnia 24 września 2009r. w sprawie wyrażenia 

zgody na rozwiązanie użytkowania wieczystego ze Spółdzielnią Usług Drogowo-Rolniczych 

ustanowionego na działkach położonych w Grodzisku Dolnym, 

4) w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy w roku 2010, 

5) w sprawie upoważnienia kierownika GOPS do załatwiania indywidualnych spraw z 

zakresu administracji publicznej. 

Ad. 5.1 Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu Wójta Gminy -  przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie  dokonania zmian w budżecie gminy na rok bieżący. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLIV/262/09 w sprawie  dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2009 /w 

wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (12 głosów „za”) i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 5.4 Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu Wójta Gminy -  przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy w roku 2010. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLIV/263/09 w sprawie  zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 

gminy w roku 2010 /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (12 głosów 

„za”) i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5.2 Inspektor Maria Pieniążek – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej  w Opaleniskach. 

Zaznaczyła, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji stałych Rady Gminy. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLIV/264/09 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej  w Opaleniskach  /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (12 

głosów „za”) i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5.3  Inspektor Maria Pieniążek – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekt uchwały 

uchylającej uchwałę nr XLII/256/09 z dnia 24 września 2009r. w sprawie wyrażenia zgody na 

rozwiązanie użytkowania wieczystego ze Spółdzielnią Usług Drogowo-Rolniczych 

ustanowionego na działkach położonych w Grodzisku Dolnym. Wyjaśniła, że rozwiązanie 

umowy nastąpi w formie Zarządzenia Wójta Gminy. 

Nie zarejestrowano zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 



Protokół nr XLIV/1/09 z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne odbytej w dniu 3 listopada 2009r. w sali narad Urzędu Gminy 

Strona 5 z 6 

 

Uchwała nr XLIV/265/09 uchylającej uchwałę nr XLII/256/09 z dnia 24 września 2009r. w 

sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie użytkowania wieczystego ze Spółdzielnią Usług 

Drogowo-Rolniczych ustanowionego na działkach położonych w Grodzisku Dolnym /w 

wersji zaproponowanej/ - została przyjęta jednogłośnie (12 głosów „za”) i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 5.5 Wójt Gminy Jacek Chmura  przedstawił projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia 
kierownika GOPS do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

Nie zarejestrowano zgłoszeń do dyskusji. Przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLIV/266/09 w sprawie upowa Ŝnienia kierownika GOPS do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji public znej  /w wersji zaproponowanej/ 

została przyjęta jednogłośnie (12 głosów „za”) i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 6  Informacja Wójta Gminy na temat realizacji zadań oświatowych 2008/2009. 

W imieniu Wójta Gminy informację  na temat realizacji zadań oświatowych 2008/2009 

przedstawiła Pani Dyrektor Zespołu ds. Oświaty Maria Rydzik. 

Nie zgłoszono zapytań. 

Ad. 7 Interpelacje  i zapytania. 

Wicestarosta Józef Majkut podziękował za zaproszenie na sesję. Następnie omówił 

inwestycje drogowe realizowane wspólnie przez Starostwo  i tutejszą Gminę. Powiedział 

m.in., że droga „na Podlesie” będzie wydłużona o 400 m w stosunku do pierwotnego planu 

na ten rok. W najbliższym czasie odbędzie się odbiór drogi Grodzisko Nowe – Chodaczów – 

Tryńcza. 

Sołtys zapytał: Czy nie dałoby się wyczyścić krzaków przy drodze do remizy na Podlesiu? 

Wicestarosta zobowiązał się, że przekaże tę sprawę do Zarządu Dróg, z poleceniem wycięcia 

krzaków. 

Wójt Gminy Jacek Chmura powiedział, że w przyszłym roku chce przekonać Zarząd Dróg do 

lepszego wykaszania poboczy specjalną kosiarką z rozdrabniaczem. Powiedział o zwiększeniu 

dotacji dla Stowarzyszenia Rodziców Dzieci Niepełnosprawnych z przeznaczeniem na remont 

starej szkoły pod potrzeby ORW-u. 

Bardzo dobrze ocenił współpracę ze Starostwem Powiatowym w Leżajsku. 

Radny Jerzy Gdański poruszył sprawę przekazania wozu bojowego dla jednostki OSP w 

Grodzisku Górnym. 
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Starostwa zadeklarował, że do końca grudnia Państwowa Straż Pożarna w Leżajsku otrzyma 

nowy wóz, a dotychczas używany przekaże dla jednostki OSP w Grodzisku Górnym. Wybór 

padł na tę jednostkę ponieważ jest ona w krajowym systemie ratownictwa. Samochód z 

Grodziska Górnego trafi do Chodaczowa. 

Ad. 8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Szklanny Feliks zgłosił, ze przy drodze k. Pana Grzywny Józefa powstało rozlewisko, 

prawdopodobnie przepust jest zapchany. 

Radny Jerzy Gdański powiedział o wyposażeniu Orkiestry Dętej w nowe instrumenty i stroje. 

Podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do pozyskania środków zewnętrznych na ten 

cel. 

Sołtys Bechta Kazimierz zapytał o wniosek złożony przez Stowarzyszenie Rozwoju Wsi 

Opaleniska, Zmysłówka, Podlesie a dotyczący przekazania w użytkowanie działek na 

urządzenie boiska i budowę grzybka. 

Radny Ryfa Stanisław: podobno powstało jakieś stowarzyszenie w Laszczynach, które chce 

przejąć prowadzenie szkoły podstawowej. 

Wójt Gminy Jacek Chmura potwierdził, że powstała faktycznie taka inicjatywa dot. 

utworzenia Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Laszczyny. Stowarzyszenie to wspólnie ze 

Stowarzyszeniem Rodziców Dzieci Niepełnosprawnych planuje prowadzenie Szkoły 

Podstawowej w Laszczynach. Trzeba to sensownie poukładać, tak żeby np. w Zarządzie 

Stowarzyszenia byli reprezentanci obydwu Stowarzyszeń. Projekt jest na etapie dogadywania 

się wszystkich stron. Możliwe, że powstanie jedno stowarzyszenie, które poprowadzi szkoły 

w Laszczynach i Chodaczowie. 

Wójt Gminy omówił bieżące sprawy inwestycyjne. Poinformował, że wniosek o modernizację 

drogi „Na Góry” jest na dość odległym miejscu na liście rezerwowej. Środki zabezpieczone na 

ten cel możemy użyć jako wkład własny do innego projektu w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego np. na którąś z dróg gminnych. 

Na modernizację remizy OSP w Laszczynach prawdopodobnie otrzymamy 150 tys. zł. 

Ad. 9 Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Gminy. 

 O godz. 18.10 Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański głosił zamknięcie obrad XLIV 

sesji. 

Protokolant                                                                                   Przewodniczący obrad 

Janina Rydzik                                                                                       Jerzy Gdański 


